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STROJNÍCKA FAKULTA STU, Nám. slobody 17, Bratislava 
 

Zápisnica č. 12/2008 – 2009  
zo zasadania AS SjF STU zo dňa 23.9. 2008 o 13:30 h 

 
Prítomní 
Ing. M. Bachratý, PhD., PhD., Ing. J. Beniak , Ing. D. Čurka, PhD., RNDr.J.Gabková, 
prof.Ing.G.Hulkó, DrSc., Ing.V.Chmelko,PhD., Ing.Š.Gužela,PhD., RNDr.S.Halusková,PhD., 
doc. Ing. Z. Iždinská, PhD., doc.Ing.R.Olšiak,PhD., Ing.P.Petrák, PhD., Ing.F.Ridzoň,PhD., 
Ing.C. Schmidtová, Mgr. K. Vasalová, Paedr. J.Žídek, Bc. A. Haringová, Bc. T. Petrilák, M. 
Repko,  Bc. M. Sigut, Bc. M. Šulaj, P. Čavojský, Bc. M. Stankovič 
 
Program: 
1. Otvorenie a schválenie programu 
2. Kontrola uznesení 
3. Aktuálne informácie z rokovaní AS STU a kolégia rektora 
4. Ďalšie podmienky prijímania na štúdium na SjF v akad. roku 2009/2010 
5. Smernica dekana SjF k študijnému poriadku na akad. rok 2008/2009 
6. Voľba členov disciplinárnej komisie 
7. Súhlas na odpredaj nadbytočného majetku 
8. Rôzne 
 

K bodu 1 
Zasadanie otvoril predseda AS SjF Ing. V. Chmelko, PhD. Program bol jednomyseľne 
prijatý.  

 
K bodu 2 
K uzneseniu 11.2 – Rokovanie o mzdovej metodike bude v Kočovciach dňa 11.11.2008.  
 
K bodu 3 
Dekan fakulty doc. Ing. Ľ. Šooš, PhD. informoval o pripravovanej rekonštrukcii budovy, 
zatepľovaní, výmene okien. V tomto akademickom roku sa do 1. ročníka SjF zapísalo viac 
študentov ako v predošlom roku. 
STU hľadá model na vybudovanie multimediálneho centra. 
 
K bodu 4 
Prodekan doc. Ing. F. Urban, PhD. zverejnil ďalšie podmienky prijímania na štúdium na 
SjF. V diskusii mali členovia AS drobné technické pripomienky. Po ich odstránení hlasovali 
za predložený materiál. 
Počet členov AS:  24 
Počet prítomných:  22 
Súhlas vyjadrilo:  21 
Proti:    0 
Zdržali sa:   1 
 
K bodu 5 
Smernica dekana sa týka štipendijného fondu. Podľa dohody pre celú STU bude 
predstavovať 20 %. 
V diskusii sa prítomní študenti zaujímali o prideľovanie dodatočných štipendií.  
 
K bodu 6 
Návrh členov do disciplinárnej komisie: 
Predseda - doc. Ing. F. Urban, PhD. 
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Členovia: doc. Ing. K. Prikkel, PhD., Mgr. K. Vasalová, Bc. T. Petriľák, Bc. A. Haringová, 
Bc. M. Stankovič. 
Členovia AS navrhli verejné hlasovanie. 
Hlasovanie pre uvedený návrh bolo nasledovné. 
Počet členov AS:  24 
Počet prítomných:  22 
Súhlas vyjadrilo:  22 
Proti:    0 
Zdržali sa:   0 
 
Hlasovanie za prijatie do disciplinárnej komisie pre  
doc. Ing. F. Urban, PhD. 
Počet členov AS:  24 
Počet prítomných:  22 
Súhlas vyjadrilo:  22 
Proti:    0 
Zdržali sa:   0 
doc. Ing. K. Prikkel, PhD. 
Počet členov AS:  24 
Počet prítomných:  22 
Súhlas vyjadrilo:  22 
Proti:    0 
Zdržali sa:   0 
Mgr. K. Vasalová 
Počet členov AS:  24 
Počet prítomných:  22 
Súhlas vyjadrilo:  21 
Proti:    0 
Zdržali sa:   1 
Bc. T. Petrilák 
Počet členov AS:  24 
Počet prítomných:  22 
Súhlas vyjadrilo:  21 
Proti:    0 
Zdržali sa:   1 
Bc. A. Haringová 
Počet členov AS:  24 
Počet prítomných:  22 
Súhlas vyjadrilo:  21 
Proti:    0 
Zdržali sa:   1 
Bc. M. Stankovič 
Počet členov AS:  24 
Počet prítomných:  22 
Súhlas vyjadrilo:  21 
Proti:    0 
Zdržali sa:   1 
 
K bodu 7 
Ing. Chmela, vedúci Centra inovácie žiadal prítomných o vyslovenie súhlasu na odpredaj 
nadbytočného majetku. V diskusii členovia AS navrhli predkupné právo pre pôvodných 
majiteľov.  
Súhlas pre odpredaj nadbytočného majetku. 
Počet členov AS:  24 
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Počet prítomných:  22 
Súhlas vyjadrilo:  21 
Proti:    0 
Zdržali sa:   1 
 
K bodu 8 
Paedr. J. Žídek poďakoval vedeniu školy pri spolupráci na II. Univerziáde Slovenskej 
republiky. 
RNDr. J. Gabková, PhD. upozornila na nedostatočné vedomosti z matematiky a fyziky 
študentov stredných škôl. Diskutovalo sa o konzultačnom stredisku pre matematiku 
a fyziku. Uvedené stredisko by bolo treba finančne dotovať. 
Členovia ÚPHSV spolupracujú pri diplomových prácach, za čo nedostávajú kredity – 
žiadajú situáciu riešiť.  
Dekan fakulty doc. Ing. Ľ. Šooš, PhD. poďakoval oddeleniu telesnej výchovy za 
zorganizovanie športového dňa fakulty. 
Pripravuje sa analýza účelových zariadení v Ľubochni, v Nitrianskom Rudne a na chate 
Modra – Piesok. 
 
Prijaté uznesenia: 
12.1 AS schválil ďalšie podmienky prijímania na štúdium na SjF v akad. roku 2009/2010 
12.2 AS vzal na vedomie smernicu dekana SjF k študijnému poriadku na akad. rok 

2008/2009 
12.3 AS schválil za členov disciplinárnej komisie. Predseda - doc. Ing. F. Urban, PhD. 

Členovia: doc. Ing. K. Prikkel, PhD., Mgr. K. Vasalová, Bc. T. Petrilák, Bc. A. 
Haringová, Bc. M. Stankovič. 

12.4 AS schválil odpredaj nadbytočného majetku. 
12.5 AS doporučuje ÚPHSV, aby vypracoval návrh opatrení na zníženie negramotnosti 

študentov z matematiky a fyziky. 
 
 
Zapísala:        
RNDr. Soňa Halusková, PhD.    l 


